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2023.05.11 Gemeenteraad – Vragenkwartier.  
 
Gebruik school Schoorweg t.b.v. AMV-ers. 

Onlangs werd bekend dat de school aan de Schoorweg gebruikt zal gaan worden als 
lesruimte voor de AMV-ers van de Seringenstraat. 

Hierover is nogal wat onrust en onbegrip ontstaan en eerlijk gezegd snappen wij dat 
wel. 

Immers: Bounce en RTV Papendrecht moesten er uit, omdat het pand zou worden 
gesloopt voor een Nieuwbouwplan van Waardenburgh. Tijdens de 1e behandeling 
van het Woonplan was het argument van de behandelend ambtenaar, dat dit project 
van Waardenburgh in de wachtkamer was gezet vanwege capaciteitsproblemen. 
Tijdens de 2e behandeling heb ik de wens geuit om dit plan weer op te starten. De 
communicatie hierover verdient weer geen schoonheidsprijs. 

Wat ook de strekking is van de reacties, waaronder die van een mevrouw die ik bij de 
bijeenkomst in gebouw De Zonnebloem heb gesproken. Ons was verteld dat de 
jongeren in Dordt naar school zouden gaan en dat hebben wij dus de mensen ook 
verteld. Door de bij ons op dat moment niet bekende informatie over een andere 
locatie ontstaat dan – terecht – wantrouwen bij de inwoners en sta je als raadslid 
feitelijk in je hemd. Heel vervelend en bepaald niet bijdragend aan herstel van 
vertrouwen in de politiek. 

Vragen:  

1.Heeft niemand vooraf geïnformeerd of het Dalton in Dordrecht wel plek had voor 
die leerlingen? 

2.Op welke manier is dit actief gecommuniceerd met Bounce en RTV Papendrecht? 

3.Wie maakt er eigenlijk de dienst uit (het COA of de gemeente Papendrecht) als het 
gaat over opvang en andere zaken van vluchtelingen en asielzoekers? 

4. Wat wordt nu definitief de periode voor het gebruik als school voor de AMV 
leerlingen en op welke wijze zal dit met onze inwoners worden gecommuniceerd? 

5. Kan er in zijn algemeenheid wat meer worden gecommuniceerd over het verblijf 
van vluchtelingen in ons dorp? (Te denken valt hierbij ook aan de locatie van het 
schip aan de loswal van Fokker?) 
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Sloop huizen BBW (Badhuisstraat, Boomgaardstraat en Weteringsingel). 

Hoewel de sloop van deze woningen inmiddels is gestart is ook hierover lange tijd 
onduidelijkheid geweest. Er bleven maar berichten rondzingen dat er nog steeds 
mensen in deze huizen woonden. 

Inmiddels is er een duidelijk bericht in het gemeentenieuws verschenen, waarvoor 
dank. 
 
Vraag: 
Is het mogelijk om van tijd tot tijd door middel van (pers)berichten de stand van zaken 
aan de inwoners te melden? 
 
H.M. (Margré) van Wijngaarden 
Namens de fractie van 
PAPENDRECHTS ALGEMEEN BELANG 
 
 
 
 


